
Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 

Servicenämnden Datum:2025-04-24 kl. 13:00 1(21) 

 

 

  

Innehållsförteckning 

Ärenden 

SEN § 18/25 Sektorchef informerar 24 april 2025 ................................................................ 4 
SEN § 19/25 Information om upphandling och inköp 24 april 2025 ...................................... 5 
SEN § 20/25 Information om större projekt 24 april 2025 .................................................... 6 
SEN § 21/25 Remissyttrande Motion om energiuttag från avloppsvatten ............................ 7 
SEN § 22/25 Remissyttrande Motion om att det krävs bättre underlag inför beslut om  
försäljning av Rosa huset, Tor 2 & Sleipner 3 ...................................................................... 9 
SEN § 23/25 Remissyttrande Riktlinjer för fordon och maskiner ........................................ 11 
SEN § 24/25 Remissyttrande Riktlinjer för resor i tjänsten ................................................. 13 
SEN § 25/25 Remissyttrande Riktlinjer för brottsförebyggande och trygghetsfrämjande  
arbete ................................................................................................................................ 15 
SEN § 26/25 Information om ändring av öppettider café Ekedal ........................................ 17 
SEN § 27/25 Ändring av sammanträdesdag för servicenämndens arbetsutskott ............... 18 
SEN § 28/25 Anmälan av delegationsbeslut servicenämnden 24 april 2025...................... 19 
SEN § 29/25 Anmälningsärenden servicenämnden 24 april 2025 ..................................... 20 
 

 

  

S
ignerat av C

iceron S
endS

ign 2025-04-30 01:14:40



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 

Servicenämnden Datum:2025-04-24 kl. 13:00 2(21) 

 

 

Plats och tid Stensättaren, 2025-04-24 kl. 13:00-15:45 

Ledamöter Beslutande Ersättare 
 Martin Odenö (M) 

Ingrid Bäfman (M) 
Lennart Nilsson (SD) 
Jörgen Frödelius (S) 
Stefan Ingemarsson (SP) 
Maria Ljungkvist (L) 
Bernt Åke Eriksson (S) 
ersätter Sandra Ask (S) 

Per Johansson (S) 
Chrestine Gharib (M) 
Göte Carling (KD) 
Jan-Erik Andersson (SD) 
Björn Allert (SP) 
Mikael Franzén (MP) 

   

Övriga deltagande Caroline Olofsson, 
sektorchef 
Lars Hallberg, 
nämndsekreterare 

Bobil Oyal, fastighetschef  
Dennis Löfvenborg, stabschef 
Helena Gustavsson, måltidschef 

 

   

Sekreterare Lars Hallberg Paragrafer §18/25-§29/25 
Ordförande Martin Odenö (M)  
Justerande Stefan Ingemarsson (SP)  

Protokollet är digitalt justerat och har anslagits på kommunens anslagstavla 
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Informationer 
Fastighetschef Bobil Oyal besvarar Lennart Nilssons (SD) fråga från servicenämndens 
arbetsutskott gällande renoveringsbehov av Billingedalsskolan: 

- Sektor service har tagit fram en 10-årsplan för renovering av skolan, men i nuläget 
görs bara de renoveringar som bedöms vara nödvändiga för att hålla den i drift. Mer 
omfattande underhållsinsatser och renoveringar har bromsats eftersom det för 
närvarande görs en helhetsundersökning tillsammans med flera sektorer gällande 
skolans värde och placering. Den 3 mars hölls en medborgardialog med allmänheten 
som en del av den processen. 
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SEN § 18/25 
Sektorchef informerar 24 april 2025 
SEN2025.0070 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämnden 2025-04-24 18/25 

 

Beslut 
Servicenämnden beslutar att lägga informationen till handlingarna. 

Bakgrund 
Sektorchef Caroline Olofsson informerar om sektorns pågående arbete och verksamhet: 

- Sektorn jobbar med uppdrag från kommundirektör gällande elsäkerhet och 
regelefterlevnad tillsammans med kultur- och fritid och sektor samhällsbyggnad.  

- Introduktionsförberedelser för nyrekryterande avdelningschefer Daniel Zetterlund, 
fastighetsservice, och Simon Ravik, VA. Så snart de påbörjat sina tjänster kommer 
de till nästkommande nämnd och introducerar sig. 

- Friskvårdsgruppen på sektor service organiserar Vårvandring på Billingen den 14 
maj. 

- Det sker ett fortsatt utvecklingsarbete i ledningsgruppen för Sektor service. 
- Arbete med säkerhet och beredskap intensifieras. Beredskap behövs både i läge av 

höjd beredskap och även i samband med andra händelser som kan påverka 
grunduppdraget. Fokusområden är trygghetspunkter, krisorganisation, vattentillgång 
och kontinuitetsplanering 

- Vårens sandupptag och sopning blev färdig 3 veckor före planerad tid, bland annat 
på grund av annan organisation och arbetsledning tillsammans med goda 
väderförhållanden. 

- Sektor service har varit värdar för möte med kollegor från Svenska 
servicechefsnätverket, vilket varit både givande och nyttigt. Deltagare är av varierad 
storlek och geografisk placering. Olika arbetsområden har diskuterats, bland annat 
lokalstrategi och lokalförsörjning, köp- och sälj, partnerskap cirkulär hållbarhet och 
effektivisering. 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Sektorchef informerar 24 april 2025 
   

Skickas till 
- 
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SEN § 19/25 
Information om upphandling och inköp 24 april 2025 
SEN2025.0071 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämnden 2025-04-24 19/25 

 

Beslut 
Servicenämnden beslutar att lägga informationen till handlingarna. 

Bakgrund 
Sektorchef Caroline Olofsson informerar om sektorns arbete med upphandlingar och inköp: 
Med jämna mellanrum hålls det utökad ledningsgrupp, där upphandlingar granskas.  

- Inköp av en fyraxlig lastbil är för närvarande ute för annonsering. 
- Ramavtal för tekniska konsulttjänster. Gäller byggledning, byggnadskonstruktion, el, 

tele och hiss. 
Även upphandlingar som görs av andra sektorer men påverkar serviceverksamheten 
diskuteras: 

- Två kommunövergripande upphandlingar som annonseras igen efter de blivit 
avbrutna. Den ena gäller lås- och låstjänster, efter att det överklagats och den andra 
gäller portionsformar, på grund av ej tillräcklig konkurrens. 

- Arbete pågår för upphandling av tillbyggnation av Skaraborgs läns sjukhem. 
- Arbete pågår med kommande snöröjningsavtal 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Information om upphandling och inköp 24 april 2025 
       

Skickas till 
- 
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SEN § 20/25 
Information om större projekt 24 april 2025 
SEN2025.0072 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämnden 2025-04-24 20/25 

 

Beslut 
Ärendet utgår från dagordningen. 
 

Bakgrund 
Projektchef Johan Elf-Komayesh informerar nämnden om pågående större byggprojekt. 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Information om större projekt 24 april 2025 
     

Skickas till 
- 
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SEN § 21/25 
Remissyttrande Motion om energiuttag från avloppsvatten 
SEN2025.0025 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämnden 2025-04-24 21/25 

 

Beslut 
Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige med stöd av bilagt 
yttrande (dnr. SEN2025.0025-3) att: 

- motionens första förslag om framtagande av plan för hur värmeåtervinningen ur 
avloppsvattnet skall tas fram anses besvarad. 

- motionens andra förslag om att nya byggnader i kommunkoncernens ägo skall ha en 
teknisk lösning som möjliggör värmeåtervinning till fjärrvärmesystemet avslås. 

 

Bakgrund 
Miljöpartiet har lagt fram en motion om att använda spillvatten som en resurs genom att 
återvinna värme från det och återföra denna till fjärrvärmesystemet. Peter Sögaards (MP) 
Motion om energiuttag från avloppsvatten anmäldes till kommunfullmäktige 2024-09-23, 
§116/24 och remitterades till servicenämnden av kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-01-
22, §14/25.   
 
Miljöpartiet de gröna Skövde föreslår i motionen att: 

- En plan för hur värmeåtervinningen ur avloppsvattnet skall ske tas fram. 
- Nya byggnader i kommunkoncernens ägo skall ha en teknisk lösning som möjliggör 

värmeåtervinning till fjärrvärmesystemet. 

Sammanfattning om yttrandet 
Servicenämnden anser att värmeåtervinning ur spillvatten är en innovativ metod som kan 
minska energiförluster och öka effektiviteten i fjärrvärmesystemet. Genom att utnyttja 
värmen som annars skulle gå förlorad kan fjärrvärmeleverantören minska behovet av att 
producera ny värme, vilket minskar utsläppen av växthusgaser och andra miljöskadliga 
ämnen. 

Servicenämnden ställer sig positivt till motionens första förslag, det vill säga att ta fram en 
plan för hur värmeåtervinning ur spillvatten ska ske. Servicenämnden bedömer att det inte 
finns några juridiska hinder för att tillåta värmeutvinning ur spillvatten. Det finns heller inga 
tydliga praktiska hinder kopplade till reningsprocessen i avloppsreningsverk. 
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Huvudansvaret för detta arbete bör ligga hos Skövde Energi, som redan har tagit initiativet 
till att kartlägga möjligheterna och ansökt om forskningsbidrag för att utreda 
förutsättningarna för värmeåtervinning ur spillvatten. Servicenämnden bör stödja deras 
arbete genom att samarbeta i forskningsprojektet och tillhandahålla teknisk expertis och data 
vid behov. 

Avseende motionens andra förslag anser servicenämnden att det i dagsläget inte är rimligt 
att besluta om ett generellt krav på att nya byggnader i kommunkoncernens ägo ska utrustas 
med teknisk lösning för värmeåtervinning ur spillvatten för fjärrvärmesystemets räkning. 
Servicenämndens anser att ett sådant beslut inte kan fattas innan 1) Skövde Energi har haft 
tid att kartlägga möjligheterna och genomföra eventuella forskningsprojekt, 2) 
servicenämnden har haft möjlighet att följa Skövde Energis arbete samt genomföra egna 
omvärldsanalyser, utredningar och pilotprojekt samt 3) en plan för värmeåtervinning ur 
spillvattnet har arbetats fram. 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Remissyttrande Motion om energiuttag från avloppsvatten 
Remiss, Motion om energiuttag från avloppsvatten 
Motion om energiuttag från avloppsvatten (MP) 
Beslut Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2025-01-22, Ärende 14-25, Remittering av 
motioner 
Yttrande avseende Motion om energiuttag från avloppsvatten 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
Lisa Ivarsson, ärendecontroller kommunledningsstaben 
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SEN § 22/25 
Remissyttrande Motion om att det krävs bättre underlag 
inför beslut om försäljning av Rosa huset, Tor 2 & Sleipner 
3 
SEN2025.0027 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämndens arbetsutskott 2025-04-10 9/25 
2 Servicenämnden 2025-04-24 22/25 

 

Beslut 
Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige avslå Motion om att 
det krävs bättre underlag inför beslut om försäljning av Rosa huset, Tor 2 och Sleipner 3. 
 
Bakgrund 
Rosa huset byggdes 1862 och har sedan byggts om. Kvar finns ändå många originaldetaljer. 
Det finns få hus kvar med detta utseende i Skövde. På grund av dess karaktär måste stor 
försiktighet beaktas vid renovering och det är snarare en restaurering och varsam 
modernisering som ska genomföras. En A-kalkyl togs fram 2022 vilken landade i 
bedömningen att en renovering av Rosa huset skulle kosta ca 35 miljoner kronor.  

Kommunstyrelsen har 2024-06-03, KS § 120/24, beslutat om en avsiktsförklaring för 
försäljning av Rosa Huset, fastigheterna Tor 2 och Sleipner 3. Elisabeth Brunnegårds (MP) 
och Jacqueline Tjällmans (L) motion om att det krävs bättre underlag inför beslut om 
försäljning av Rosa Huset, Tor 2 och Sleipner 3, anmäldes till kommunfullmäktige 2024-10-
28 och remitterades till servicenämnden av kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-01-22, 
§14/25.   

Miljöpartiet och Liberalerna föreslår i motionen att:  
- En konsekvensanalys tas fram gällande avsiktsförklaring för försäljning av Rosa Huset, 
Tor 2 och Sleipner 3.  
- Ett besiktningsprotokoll redovisas som klargör hur man har kommit fram till summan på 
35 miljoner kronor för renovering av Rosa Huset. 

Yttrande: 
Den 4 april 2025 gjorde Västerkulla AB och Skövde kommun ett gemensamt uttalande om 
att häva avsiktsförklaringen om försäljningen av Rosa Huset, fastigheterna Tor 2 och 
Sleipner 3. Eftersom en försäljning av Rosa Huset för närvarande inte är aktuell bedömer 
servicenämnden att det inte finns behov att ta fram vare sig en konsekvensanalys eller ett 
besiktningsprotokoll inför försäljning av Rosa Huset. 

Servicenämnden föreslår därför kommunfullmäktige att avslå Motion om att det krävs bättre 
underlag inför beslut om försäljning av Rosa huset, Tor 2 och Sleipner 3. 
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Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Remissyttrande Motion om att det krävs bättre underlag inför beslut om 
försäljning av Rosa huset, Tor 2 & Sleipner 3 
E-post Remiss, Motion om att det krävs bättre underlag inför beslut om försäljning av Rosa 
Huset, Tor 2 och Sleipner 3 
Remiss, Motion om att det krävs bättre underlag inför beslut om försäljning av Rosa Huset, 
Tor 2 och Sleipner 3 
Beslut Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2025-01-22, Ärende 14-25, Remittering av 
motioner 
Motion om att det krävs bättre underlag inför beslut om försäljning av Rosa Huset, Tor 2 
och Sleipner 3 (MP) (L) 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
Lisa Ivarsson, ärendecontroller kommunledningsstaben 
Bobil Oyal Fastighetschef 
Caroline Olofsson Sektorchef 
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SEN § 23/25 
Remissyttrande Riktlinjer för fordon och maskiner 
SEN2025.0035 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämndens arbetsutskott 2025-04-10 10/25 
2 Servicenämnden 2025-04-24 23/25 

 

Beslut 
Servicenämnden beslutar föreslå kommunstyrelsen att anta förslaget till Riktlinjer för fordon 
och maskiner (KS2025.0124-2) med nedanstående yttrande. 

Yrkanden 
Martin Odenö (M) yrkar bifall till servicenämndens arbetsutskotts förslag till yttrande med 
följande tillägg:  

• Riktlinjerna behöver beskriva vilka funktioner som ingår i fordonsgruppen, vilka det 
innefattar, vem som utser gruppen och vem den hålls ansvarig inför. 

• Kapitlen i riktlinjen bör numreras för ökad läsbarhet och layouten behöver förbättras 
och göras mer enhetlig. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och ett tilläggsyrkande, och finner 
att servicenämnden beslutar i enlighet med servicenämndens arbetsutskotts förslag till beslut 
samt bifaller Martin Odenös (M) tilläggsyrkande. 
 

Bakgrund 
Kommunstyrelsen har gett servicenämnden möjlighet att lämna ett yttrande över förslaget 
till Riktlinjer för fordon och maskiner. Yttrandet ska ha inkommit till kommunstyrelsen 
senast den 2025-05-19. 

Riktlinjer för fordon och maskiner syftar till att tydliggöra ansvar för både anskaffning, bruk 
och underhåll av kommunens fordon. Riktlinjen reglerar ansvarsfördelningen och hur 
fordonssamordningen är organiserad samt vilka fordonstyper och drivmedel som är 
prioriterade. Utöver riktlinjerna för fordon kan sektorerna behöva utarbeta mer konkreta 
rutiner. 

Riktlinjer för fordon och maskiner utgår ifrån kommunfullmäktiges prioriterade 
utvecklingsmål och kommunens energi- och klimatplan som fastslår att Skövde 
kommunkoncern ska vara en fossilfri, förnybar och energieffektiv organisation år 2030. 
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Syftet med riktlinjerna för fordon är att: 
- skapa förutsättningar att nå uppsatta miljö- och klimatmål kopplat till transporter och 

resor 
- öka samnyttjandet och nyttjandegraden av kommunens fordonspark genom bättre 

samordning 
- genom att stimulera till andra transportsätt än bil och genom bättre fordonsnyttjande 

kunna minska antal fordon 
- skapa kontroll, överblick och helhetssyn över kommunens fordon 
- förtydliga vad som gäller kopplat till fordon och maskiner i kommunen så att vi får 

en god efterlevnad av beslutade riktlinjer och rutiner. 

Utöver dessa riktlinjer finns också Riktlinjer för resor i tjänsten. 

Yttrande 
Servicenämnden anser att ansvarsfördelningen mellan kommunledningsstaben (KLS) och 
sektor service (SSE) avseende cykelpool behöver förtydligas under rubriken ”Bil- och 
cykelpool” där: 

• Utkvittering av nycklar/Cykelhjälm och Batteri sker via kontaktcenter 
• Kostnaderna för Cykelpoolen bärs av KLS  
• Tillsyn av cyklar sker av stadsvaktmästeriet, vid fel /service kontaktas upphandlad 

leverantör. 

Servicenämnden anser även att riktlinjerna behöver beskriva vilka funktioner som ingår i 
fordonsgruppen, vilka det innefattar, vem som utser gruppen och vem den hålls ansvarig 
inför. Därutöver bör kapitlen i riktlinjen numreras för att öka läsbarheten, och layouten 
behöver förbättras och göras mer enhetlig. 

Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen att anta förslaget till Riktlinjer för fordon och 
maskiner. 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Remissyttrande Riktlinjer för fordon och maskiner 
Remiss Riktlinjer för fordon och maskiner 
Riktlinjer för fordon och maskiner 
Remiss Riktlinjer för fordon och maskiner 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
Lisa Ivarsson, ärendecontroller kommunledningsstaben 
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SEN § 24/25 
Remissyttrande Riktlinjer för resor i tjänsten 
SEN2025.0036 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämndens arbetsutskott 2025-04-10 11/25 
2 Servicenämnden 2025-04-24 24/25 

 

Beslut 
Servicenämnden beslutar föreslå kommunstyrelsen att anta förslaget till Riktlinjer för resor i 
tjänsten (KS2025.0123-2). 

Yrkanden 
Jörgen Frödelius (S) yrkar bifall till servicenämndens arbetsutskotts förslag till yttrande med 
tillägget att även resor med taxi bör innefattas av krav på godkännande från chef.  

Martin Odenö (M) yrkar bifall till servicenämndens arbetsutskotts förslag till yttrande med 
tillägget att kapitlen i riktlinjen bör numreras för ökad läsbarhet och att layouten behöver 
förbättras och göras mer enhetlig. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och två tilläggsyrkanden, och 
finner att servicenämnden beslutar i enlighet med servicenämndens arbetsutskotts förslag till 
beslut samt bifaller Martin Odenös (M) och Jörgen Frödelius (S) tilläggsyrkanden. 
 

Bakgrund 
Kommunstyrelsen har gett servicenämnden möjlighet att lämna ett yttrande över förslaget 
till Riktlinjer för resor i tjänsten. Yttrandet ska ha inkommit till kommunstyrelsen senast den 
2025-05-19. 

Riktlinjer för resor i tjänsten syftar till att tydliggöra förutsättningar och förhållningssätt när 
kommunens representanter reser i tjänsten och avser att uppnå ett säkert, miljöanpassat och 
kostnadseffektivt resande. Genom vårt beteende agerar vi som förebilder under resor och i 
trafiken. 

Riktlinjer för resor i tjänsten omfattar alla medarbetare och förtroendevalda i kommunen och 
gäller för alla resor som sker i tjänsten och på kommunens bekostnad. En resa är allt mellan 
en kortare förflyttning till fots och en utrikes flygresa. Resor mellan bostad och arbetsplats 
omfattas inte av dessa riktlinjer, men medarbetarna ska uppmuntras och motiveras till att i 
första hand cykla eller gå till arbetet istället för att ta bilen. I möjligaste mån ska 
arbetsgivaren också underlätta för dem som väljer cykeln i stället för bilen till arbetet.  

Utöver dessa riktlinjer har Skövde kommun också riktlinjer för fordon och maskiner. 
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Yttrande 
Servicenämnden anser att även resor med taxi bör innefattas av krav på godkännande från 
chef. Därutöver bör kapitlen i riktlinjen numreras för att öka läsbarheten, och layouten 
behöver förbättras och göras mer enhetlig. 

Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen att anta förslaget till Riktlinjer för resor i 
tjänsten. 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Remissyttrande Riktlinjer för resor i tjänsten 
Remiss Riktlinjer för resor i tjänsten 
Riktlinjer för resor i tjänsten 
Remiss Riktlinjer för resor i tjänsten 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
Lisa Ivarsson, ärendecontroller kommunledningsstaben 
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SEN § 25/25 
Remissyttrande Riktlinjer för brottsförebyggande och 
trygghetsfrämjande arbete 
SEN2025.0056 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämndens arbetsutskott 2025-04-10 12/25 
2 Servicenämnden 2025-04-24 25/25 

 

Beslut 
Servicenämnden beslutar föreslå kommunstyrelsen att anta förslaget till Riktlinjer för 
brottsförebyggande och trygghetsfrämjande arbete (KS2022.0331-3) med nedanstående 
yttrande. 

Yrkanden 
Martin Odenö (M) yrkar bifall till servicenämndens arbetsutskotts förslag till yttrande med 
tillägget att kapitlen i riktlinjen bör numreras för ökad läsbarhet och att layouten behöver 
förbättras och göras mer enhetlig. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och ett tilläggsyrkande, och finner 
att servicenämnden beslutar i enlighet med servicenämndens arbetsutskotts förslag till beslut 
samt bifaller Martin Odenös (M) tilläggsyrkande. 
 

Bakgrund 
Kommunstyrelsen har gett servicenämnden möjlighet att lämna ett yttrande över förslaget 
till Riktlinjer för brottsförebyggande och trygghetsfrämjande arbete. Yttrandet ska ha 
inkommit till kommunstyrelsen senast den 2025-04-30. 

Brottslighet och otrygghet hänger ofta ihop och kan påverka människors känsla av frihet och 
livskvalitet. Det kan medföra begränsningar i invånarnas vardag och föra med sig 
konsekvenser som att exempelvis inte vilja gå ut på kvällen eller undvika vissa platser. 

Utöver brottslighetens effekter på människors trygghet, välmående och livskvalitet innebär 
brottslighet också kostnader för samhället på kort och lång sikt. Det kan också leda till att 
vissa områden blir mindre attraktiva för både boende och för näringsidkare. Därför är det 
brottsförebyggande och trygghetsfrämjande arbetet viktigt och prioriterat i Skövde kommun. 
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Exempel på brottstyper som ska förebyggas i Skövde kommun är: 
- Bedrägerier 
- Demokratibrott 
- Våldsbrott 
- Rån och stöld 
- Skadegörelse 
- Våld i nära relationer 
- Trafikbrott 
- Narkotikabrott 

Syftet med riktlinjerna är tydliggöra Skövde kommuns ansvar för det brottsförebyggande 
och trygghetsfrämjande arbetet. Riktlinjerna ska också beskriva hur kommunens 
organisation för brottsförebyggande och trygghetsfrämjande arbete är uppbyggd. 

Yttrande 
Servicenämnden anser att det finns ett behov av att förtydliga hur kommunledningsstaben 
(KLS) säkerställer att de som är i behov av utbildning enligt avsnittet ”Utbildning & 
Kompetens” erhåller adekvat utbildning. Därutöver bör kapitlen i riktlinjen numreras för att 
öka läsbarheten, och layouten behöver förbättras och göras mer enhetlig. 

Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen att anta förslaget till Riktlinjer för 
brottsförebyggande och trygghetsfrämjande arbete. 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Remissyttrande Riktlinjer för brottsförebyggande och trygghetsskapande 
arbete 
Internremiss - Riktlinjer för brottsförebyggande och trygghetsskapande arbete 
Internremiss - Riktlinjer för brottsförebyggande och trygghetsskapande arbete 
Riktlinjer - Brottsförebyggande och trygghetsfrämjande arbete 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
Lisa Ivarsson, ärendecontroller kommunledningsstaben 
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SEN § 26/25 
Information om ändring av öppettider café Ekedal 
SEN2025.0073 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämnden 2025-04-24 26/25 

 

Beslut 
Servicenämnden beslutar att lägga informationen till handlingarna. 
 

Bakgrund 
Måltidschef Helena Gustavsson informerar om planerad förändring av öppettider för café 
Ekedal. 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Information om ändring av öppettider café Ekedal 
        

Skickas till 
- 
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SEN § 27/25 
Ändring av sammanträdesdag för servicenämndens 
arbetsutskott 
SEN2024.0159 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämnden 2025-04-24 27/25 

 

Beslut 
Servicenämndens arbetsutskott beslutar att flytta utskottets sammanträde torsdagen 8 maj till 
fredagen den 9 maj. 

Bakgrund 
På grund av schemaläggningsproblem behöver sammanträdet torsdagen den 8 maj flyttas till 
ett annat tillfälle. Föreslagen dag är fredagen den 9 maj. Arbetsutskottets och nämndens 
sammanträdesdagar skulle därmed äga rum enligt följande planering: 

Servicenämndens arbetsutskott 
Torsdagar kl. 09:00 

Servicenämnden 
Torsdagar kl. 13:00 

2025-05-09 (fredag) 2025-05-22 
2025-05-28 (onsdag) 2025-06-10 (tis) 
2025-08-14 2025-08-28 
2025-09-11 2025-09-25 
2025-10-10 (fredag) 2025-10-23 (heldag) 
2025-11-06 2025-11-20 
2025-11-27 2025-12-11 

 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Ändring av sammanträdesdag för servicenämndens arbetsutskott 

Skickas till 
Elin Dalros, administratör 
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SEN § 28/25 
Anmälan av delegationsbeslut servicenämnden 24 april 
2025 
SEN2025.0002 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämnden 2025-04-24 28/25 

 

Beslut 
Servicenämnden beslutar att godkänna nedanstående redovisning av delegationsbeslut. 

 

Bakgrund 
Delegationsbeslut enligt bifogade förteckningar/filer är fattade enligt delegationsordning 
beslutad 2024-10-24, § 59/24, SEN2024.0158. 
  
Sektorchef informerar nämnden om innehållet i redovisade delegationsbeslut. 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Anmälan av delegationsbeslut servicenämnden 24 april 2025 
Förteckning beslutsattestanter SSE 2025-03-18 
Förteckning över delegationsbeslut Skövde VA 2025-02-03 - 2025-03-25 
Förteckning delegationsbeslut för anmälan servicenämnden 2025-04-24 

Skickas till 
- 
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SEN § 29/25 
Anmälningsärenden servicenämnden 24 april 2025 
SEN2025.0003 
 

Behandlat av Datum Ärende 
1 Servicenämnden 2025-04-24 29/25 

 

Beslut 
Servicenämnden beslutar att anse nedanstående handlingar som anmälda. 
 

Bakgrund 
Nedanstående handlingar har inkommit och anmälts till servicenämnden. 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande: Anmälningsärenden servicenämnden 24 april 2025 
Beslut om åtgärdskrav 2025-605 Eriksdalskolan 
Skrivelse - Fotodokumentation från kontroll Eriksdalskolan 
Beslut om åtgärdskrav 2025-609 Lundagårdens förskola 
KS § 33/25 Revidering av delegationsordning för kommunstyrelsen 
Delegationsordning beslutad av kommunstyrelsen 
Skrivelse Protest mot Skövde kommuns aviserade planer för Rosa Huset 
Ändringdetaljplan för Norra delen av Närlundaområdet- Granskning  
Dom Kammarrätten avslår överklagandet; Rätt att ta del av allmän handling i mål nr KR 
3838-24 

Skickas till 
- 
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Övriga frågor 
Stefan Ingemarsson (SP) frågar om fisktrappan i Asketorp. Sektorchef Caroline Olofsson 
förklarar att ansvaret för den ligger på projektenheten under sektor samhällsbyggnad och 
att frågan med fördel ställs på beredning samhällsbyggnad, kommunstyrelsens 
arbetsutskott eller kommunstyrelsens sammanträde. 

Stefan Ingemarsson (SP) frågar hur uthyrning av kommunens egna maskiner fungerar. 
Chef för serviceavdelningen Johan Karlsson bjuds in till nästa sammanträde, så han kan 
berätta hur uthyrningsverksamheten fungerar i detalj. 

Stefan Ingemarsson (SP) frågar om parkering för elcyklar och om det är kommunen som är 
finansierar dem. Sektorchef Caroline Olofsson förklarar att sektor samhällsbyggnad, som 
även är ansvarig för intäkter och utgifter av sådana parkeringsplatser, beställer uppförandet 
av dem av sektor service. 

Jörgen Frödelius (S) frågar om det är sektor service som är ansvarig för inköp och 
uppsättning av pantrör i kommunen. Sektorchef Caroline Olofsson har tagit kontakt med 
Inger Karlsson på sektor samhällsbyggnad, som är ansvarig för pantrören, och återkopplar i 
frågan. 
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